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Câciu: Trebuie sa facem o reconversie economica, de la o economie de consum

catre economia de productie

Trebuie sa facem o reconversie economica, de la o economie de consum catre economia de productie, pentru

a creste competitivitatea, a declarat, marti, ministrul Finantelor, Adrian Câciu, care a participat la un

eveniment al Fondului National de Garantare a Creditelor pentru Întreprinderile Mici si Mijlocii

(FNGCIMM).

 

"Solidaritatea fata de antreprenori si sistemul bancar va trebui manifestata prin finantare a economiei în continuare

pe acele elemente pe care statul român le resimte ca sunt un handicap structural. În zona aceasta trebuie sa facem o

reconversie economica, de la o economie de consum catre economia de productie. Trebuie sa facem o reconversie

economica pentru a anticipa si de a creste competitivitatea în ceea ce înseamna provocarile prezentului si

viitorului, pentru ceea ce înseamna transformarea digitala a României. Sunt elemente de valoare adaugata pe care

trebuie sa le adaugam în fiecare zi. Concomitent cu compensarea unor costuri care apar pe diverse lanturi", a

afirmat Câciu.

 

Acesta a mentionat, totodata, ca antreprenorii români sunt solidari si angrenati în a face fata provocarilor, dar au

nevoie de sprijin si din partea statului.

 

"Am fost si voi ramâne adeptul finantarii economiei prin instrumente ale statului, alaturi de instrumentele de

capital sau instrumentele private, pentru ca România este într-o postura de a se dezvolta înca sub potentialul pe

care îl are din varii motive si atunci trebuie ajutata. Economia româneasca, chiar daca trece printr-o situatie

complicata, asa cum se afla toate economiile din Europa si din lume, este în fata unei provocari. Eu cred ca

antreprenorii români sunt solidari si angrenati în a face fata provocarilor. Au nevoie de sprijin si din partea statului

exista un element de unitate si solidaritate care trebuie sa fie manifestata (...) Ca ministru de Finante voi face tot ce

tine de mine pentru a finanta economia, pentru a sprijini Fondul National de Garantare a Creditelor pentru

Întreprinderi Mici si Mijlocii si pentru alte fonduri pentru a accelera instrumente de finantate directa si rapida a

economiei românesti", a spus ministrul de resort.

 

Fondul National de Garantare a Creditelor pentru Întreprinderile Mici si Mijlocii (FNGCIMM) organizeaza, marti,

la Palatul Parlamentului, un eveniment de aniversare a 20 de ani de la acordarea primei garantii. 
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